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Geachte raadsleden, 

In de bijlage vindt u een brief die verstuurd is aan de gebruikers van de Maastrichtse binnen- en 
buitensportaccommodatie over het proces en de planning van de Tarievennota sport. 

Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

André Willems, 
Wethouder Sociale Zaken, Ouderenbeleid, Stadsbeheer, Sport & Recreatie. 
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Geachte gebruikers van Maastrichtse binnen- en buitensportaccommodattes, 

In mei 2013 is de sportnota 2020 "Mee<&bewegen" door de raad vastgesteld. Meebewegen en meer 
bewegen vormen de kern van ons beleid. Sportaccommodaties kosten veel geld. En door allerlei 
ontwikkelingen en veranderingen - zoals individueel sporten, opkomst commerciële sportscholen en 
teruglopend leert.!ngenaantal in het onderwijs - daalt de bezetting met als gevolg oplopende 
exploitatiekosten. Om het gebruik van onze sportaccommodaties betaalbaar te houden, moeten we 
keuzes maken. 
Op 21 april 2015 is door de raad de uitvoeringsnota binnensportaccommodaties vastgesteld. De 
afgelopen maanden is uitvoering gegeven aan het sluiten van acht gymzalen/sportzalen. 

Opdracht sportnota 
Met het vaststellen van de sportnote tn mei 2013 is door de raad opdracht gegeven een nieuwe 
tarievenstructuur voor de binnen- en buitensportaccommodaties op te stellen. Aanleiding is de huidige 
onduidelijke tarievenstructuur, die onevenwichtig uitpakt tussen binnen- en buitensporters en leidt tot 
Lage inkomsten voor de gemeente. Hierdoor moet relatief veel worden toegelegd per inwoner. 
In 2016 wiL de raad een besluit nemen over de nieuwe tarieven voor de binnen- en 
buitensportaccommodaties. Al eerder is met de raad besproken hierbij uit te gaan van een kostprijs 
georiënteerde structuur. Hiermee wordt bedoeld dat de hoogte van het terief rechtstreeks wordt 
gerelateerd aan de kosten voor de voorzieningen. 
Doel van de nieuwe Tarievennote is een eertijke en simpelere terievenstructuur voor buiten- èn 
binnensporteccommodaties. Waart>ij we blijven uitgaan van beteaLbare, redelijke en rechtvaardige 
tarieven voor sportvoorzieningen. 

Communfcatf'eproces 
Voordat er een voorstel gedaan wordt aan de raad willen wij eerst overleg voeren met de gebruikers. 
Immers, u als gebruiker van onze sportvoorzieningen kent de dagelijkse praktijk als geen ander. In het 
verteden hebben wij regelmatig gevraagd om uw hulp. advies en mening. En deze daar waar mogelijk 
meegenomen in het besluitvormingsproces. 



Ik begrijp dat u zorgen heeft over de mogelijke consequenties van de nieuwe Tarievennote. Daarom wiL 
ik u uitgebreid de kans geven hierover mee te praten en mee te denken. Immers er moeten moeilijke 
keuzes gemaakt worden. 

Planning 
Het eerste kwartaal van dit jaar werken wij aan een concept kaderstellende notitie. Deze notitie wordt 
in het tweede kwarteal in een uitgebreid communicatietraject besproken met de gebruikers: er vinden 
minimaal twee bijeenkomsten plaats. Indien nodig volgt een derde ronde. 
Er worden tevens een of meerdere bijeenkomsten georganiseerd met de Klankbordgroep Sport die ook 
betrokken is geweest bij de totstandkoming van de uitvoeringsnota binnensportaccommodaties. 

Na het communicatietraject met de gebruikers volgt nog voor de zomervakantie een informele 
raadsbijeenkomst Na de zomervakantie wordt het besluitvormingstraject opgestert. De invoering van 
de nieuwe tarieven vindt plaats in het seizoen 2017-2018. 

Ik nodig u van harte uit uw advies, wensen of mening kenbaar te maken op een van de eerder 
genoemde bijeenkomsten. U ontvangt daar tijdig een uitnodiging voor. 

Hoogach 

é Willems. 
Wethouder Sociale Zaken, Ouderenbeleid, Stadsbeheer, Sport & Recreatie 


